



## San Jose State University (SJSU)



### About San Jose State University

Founded in 1857, San Jose State University (SJSU) is the first public institution in the western United States, and the first campus established under the California State University (CSU) system. It is one of the top 200 universities in the U.S. in research spending (National Science Foundation) which offers 134 Bachelor's and Master's degrees in over 110 areas of study. A stand-alone Intensive English program (International Gateways) is also available on campus. Located in the heart of Silicon Valley with great transportation, it enjoys 300+ days of sunshine per year.

As a member of the American Education Association, San Jose State University was chosen as a task leader to promote the association for international cooperation and the internationalization of higher education. It is the first American university to offer degree programs in El Salvador.

### 加州圣何塞州立大学简介

创建于1857年，加州圣何塞州立大学是美国西部历史最悠久的公立大学，也是加州州立大学系统（CSU）下创校最早的校区。加州圣何塞州立大学是全美学术研究经费最高的200所顶尖大学之一（National Science Foundation），同时也是硅谷地区培养工程、科技及商业人才的首要学府（San Jose Mercury News）。圣何塞州立大学位于加州硅谷心脏地带 - 圣何塞市中心，交通便利，气候温和，全年300天以上阳光，开设了134种学士/硕士学位及110种专业分科课程。学校内设有独立的英语学院，提供各种专为国际生设计的课程。

作为美国教育协会会员，圣何塞州立大学被该协会选为肩负开展国际合作，推广高等教育国际化重任的领头羊。此大学是第一个在中美洲萨尔瓦多提供学位的美国大学。

### Rankings 学校排名

- Ranks #9 among all public universities in the Western U.S. (U.S. News 2013)
- Graduate School of Business ranks top 300 (Princeton Review) and is AACSB accredited
- College of Engineering ranks #3 among comprehensive public universities (U.S. News 2013), and #48 worldwide (Business Insider 2012)
- 美国西部最佳公立大学排名第9 (U.S. News 2013)
- 商学院名列全美最佳300所商学院 (Princeton Review)，并有“全球卓越商学院” (AACSB) 认证
- 工程学院全美综合型公立大学排名第3 (U.S. News 2013)，全球排名48 (Business Insider 2012)



## Accreditations 认证



SJSU is regionally accredited by the Western Association of Schools & Colleges (WASC). It is also recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/index.php/default/news/index/170> for more information).

加州圣何塞州立大学受美国院校西部联盟认证，同时也被中华人民共和国教育部认可并列入中华人民共和国教育部涉外监管信息网 (<http://www.jsj.edu.cn/index.php/default/news/index/170>)。



## The Advantages of SJSU

- Located in California, being in proximity to Asia, it is a most favorite destination of choice among Chinese. Well-known for its warm and sunny weather, its temperature ranges from an average of 50F in January to an average of 85F in July. It enjoys (on average) 300 days of sunshine per year.
- Known as a hi-tech hub, California is home to many world-renowned hi-tech companies including Apple, Facebook, Google, Oracle, Cisco, etc... This generates a lot of demand for university graduates.
- San Jose State University, in the heart of Silicon Valley, is the oldest state university in California.
- With its long history, ideal location and commitment to a blend of tradition and innovation, San Jose State offers access to higher education for individuals from different age groups, cultures and economic backgrounds.
- SJSU is recognized for its award-winning faculty, high-achieving students, cutting-edge programs and expanding collaborations with the community and the corporate world.
- SJSU ranks #1 provider of engineering, science and business graduates to Silicon Valley and #14 in the U.S. - "College That Will Make You Rich" (Forbes.com)
- Journalism & Mass Communication program: "50 best in the U.S." (College Media Matters 2013)

## 加州圣何塞州立大学的独特优势

- 学校坐落在距离中国最近的美国加州西海岸，濒临太平洋，是一个华人最向往的目的地。加州以其宜人的气候及明媚的阳光闻名。每年一月的平均气温为10℃，而七月的平均气温则在29℃左右。在这里，您平均每年有超过300天能享受到温暖灿烂的阳光。
- 加州同时也是高新技术的聚集地，许多国际知名高科技品牌都在此落户，例如苹果公司、脸谱网、谷歌公司、甲骨文公司、思科系统等。这为广大毕业生提供了许多就业机会。
- 圣何塞州立大学位于加州硅谷心脏地带，是加州历史最悠久的州立大学。
- 凭借其悠久的历史，理想的地理位置，以及对传统与创新融合的不断追求，圣何塞州立大学致力于为不同年龄组、不同文化和经济背景的人提供接受高等教育的机会。
- 圣何塞州立大学因其优秀且获奖无数的教师团队，成绩优异的学生，尖端的项目以及不断扩大与社会各界的合作而闻名于耳。
- 拥有得天独厚的地理优势，圣何塞州立大学为硅谷输送了大量工程、科学以及商业人才，因而被誉为该地区的首要学府。学校同时也被福布斯排行榜评为全美“最能另你致富的学校”第14名。
- 新闻与大众传播专业被College Media Matters 2013评为“全美前50”。

## Undergraduate Admission Requirement

- Apply online at CSUMentor ([www.csumentor.edu](http://www.csumentor.edu))
- Application fee of USD\$55
- TOEFL iBT61 or IELTS 6.0 (Engineering requires iBT80 or IELTS 7.0)
- SAT/ACT is not required
- Personal statement and recommendation letter is not required
- High school diploma or graduation certificate
- High school (and/or college) official transcripts (“sealed” copy only)
- An overall GPA of 3.0/4.0 from high school is required (transfer students must have a GPA 2.4/4.0 or higher on first two year’s college work)
- Transfer students: Must complete equivalent to the first two years of U.S. college coursework (60 cred its) Note: SJSU only admits “upper division” transfer students
- Financial statement of USD\$29,776 or higher
- Complete “Declaration of Finance” form
- Copy of passport biographic page

## 大学本科入学条件

- 到加州州立大学系统申请网上 (CSUMentor) 提出申请
- 申请费\$55美元
- 托福iBT 61或雅思6.0以上(工程专业要求iBT80或雅思7.0以上)
- 不要求SAT/ACT 成绩
- 不要求个人陈述和推荐信
- 高中毕业证
- 高中(或高中/大学)正式成绩单(限“密封”件, 不收复印件)
- 高中三年成绩学绩点达3.0/4.0以上(转学生则大学前两年成绩必须达2.4/4.0以上)
- 转学生务必修毕等同于美国大学前两年课程(60学分以上) 注意: 圣何塞州立大学目前只收“本科一年级”新生及“高年级”转学生
- 银行证明\$29,776美元以上
- 填妥“财力证明表” ([http://www.sjsu.edu/gape/docs/declaration\\_of\\_finance.pdf](http://www.sjsu.edu/gape/docs/declaration_of_finance.pdf))
- 护照个人资料页复印件

## Graduate Admission Requirement

- Apply online at CSUMentor ([www.csumentor.edu](http://www.csumentor.edu))
- Application fee of USD\$55
- TOEFL iBT80 or IELTS 7.0 (minimum requirement) - many majors have higher and/or additional test requirements (e.g. GRE/GMAT), visit Graduate Admission’s website at [sjsu.edu/gape/prospective\\_students/test\\_requirements/index.htm](http://sjsu.edu/gape/prospective_students/test_requirements/index.htm) for further information
- Equivalent to a U.S. 4-year bachelor’s degree and diploma
- Official University’s transcript (only “sealed” copy accepted)
- A minimum of GPA 2.5 on the last two years of University coursework (3.0 recommended)
- Financial statement of USD\$28,810 or higher
- Complete the “Declaration of Finance” form
- Copy of passport biographic page
- Visit Graduate Admission at [sjsu.edu/gape/graduate\\_programs/index.htm](http://sjsu.edu/gape/graduate_programs/index.htm) to find out department requirements (e.g. department application, recommendation letter, resume and application deadline, etc.) All department required documents must be sent to the department offices directly.

## 研究生入学条件

- 到加州州立大学系统申请网上 (CSUMentor) 提出申请
- 申请费\$55 美元
- 托福iBT80或雅思7.0 以上(最低要求) 许多专业有更高的语言成绩或其它考试(如GRE/GMAT)的要求, 详情请到 [sjsu.edu/gape/prospective\\_students/test\\_requirements/index.htm](http://sjsu.edu/gape/prospective_students/test_requirements/index.htm) 研究生院网站查询
- 等同于美国大学四年学历的本科毕业证及学位证
- 大学正式成绩单(必须是“密封”件并且不收复印件)
- 大学最后两年专业课程 GPA至少2.5 以上(建议3.0) 许多专业有更高的要求
- 银行证明\$28,810美元以上
- 填妥“财力证明表” ([http://www.sjsu.edu/gape/docs/declaration\\_of\\_finance.pdf](http://www.sjsu.edu/gape/docs/declaration_of_finance.pdf))
- 护照个人资料页复印件
- 请到研究生院招生办网站[sjsu.edu/gape/graduate\\_programs/index.htm](http://sjsu.edu/gape/graduate_programs/index.htm)上查看各个专业的其他规定及要求(如系申请表, 推荐信, 简历及申请截止日期等)。所有专业系所规定的申请材料务必直接邮寄到系所办公室。



## 2013-2014 INTERNATIONAL STUDENTS: ESTIMATE OF COSTS

Estimates of average expenses (international student) for a nine-month academic year are:

Summary for one academic year	Undergraduate	Graduate	Credential
Minimum semester units	24 units	18 units	18 units
Mandatory State & Campus Fee*	\$16,311.00	\$15,345.00	\$14,955.00
Mandatory Health Insurance	\$1,000.00	\$1,000.00	\$1,000.00
Living Expenses	\$12,404.00	\$12,404.00	\$12,404.00

\* To maintain student status, undergraduates are required to enroll in 12 units each semester. Graduate students pay slightly higher fees and are required to take 9 units per semester. Graduate business program fees and schedules differ. Request specific program information from the SJSU College of Business.

\*\*All fees and charges are subject to change without notice



## 2013-2014 国际学生费用估算

全日制本科国际学生以九个月为一学年的平均费用估算:

项目	本科课程	研究生课程	文凭课程
最低学分	24分	18分	18分
学费*	\$16,311.00	\$15,345.00	\$14,955.00
强制性医疗保险	\$1,000.00	\$1,000.00	\$1,000.00
生活开销	\$12,404.0	\$12,404.0	\$12,404.00

\* 为保持有效学生身份，本科生每学期至少修读12学分。研究生的学费相对稍高，每学期至少修读9个学分。商科研究生课程的费用与时间都有所区别。详细课程信息请与圣何塞州立大学商学院联系。

\*\* 所有收费如有更改，恕不另行通知

## Contact 联系

欲知详情，请与下述负责人联系:

### DISCLAIMER 免责声明:

*This writeup is for general reference only and is subject to changes. For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself.*  
此介绍仅供参考。内容随时会有更改，欲知最新资讯，请参看该学校的网站。